



The Throscidae (Coleoptera) of Atlantic Canada

Christopher G. Majka

ABSTRACT

An examination of specimens of Throscidae in collections in Atlantic Canada indicates that three species occur in the region: *Aulonthroscus constrictor*, *Trixagus carinicollis*, and *Trixagus chevrolati*. Three new provincial records are reported herein. A key to the identification of species found in the region is provided, as are distribution maps and colour habitus photographs. The distribution, phenology, and bionomics of all three species are briefly discussed.

RÉSUMÉ

L'examen des spécimens de Throscidae des collections du Canada Atlantique indique que trois espèces sont présentes dans la région: *Aulonthroscus constrictor*, *Trixagus carinicollis* et *Trixagus chevrolati*. Trois additions à la faune provinciale sont rapportées. Une clé d'identification des espèces retrouvées dans la région est présentée, de même que des cartes de distribution et des photographies couleurs de l'habitus. La distribution, la phénologie et la bionomie des trois espèces sont brièvement discutées.